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 Protokół nr 137/2018 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 26 marca 2018r. 

 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/.   

 

Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag.  Za przyjęciem 

porządku obrad głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz. Stanowi on załącznik nr 2.  

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 

/na posiedzenie wszedł pan Ryszard Kłosowski – dyrektor ZDP z/s w Kurzętniku/ 

Pan Kłosowski poinformował, że ulice wyszczególnione we wniosku będą zaliczone do 

kategorii dróg gminnych.  

 

Wniosek Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego stanowi załącznik nr 3. 

  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz. 

Drugim punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy 

Kurzętnik w sprawie uwzględnienia w „Planie Rozwoju Sieci drogowej Dróg 

Powiatowych na lata 2014 – 2019” zadania inwestycyjnego polegającego na przebudowie 

drogi powiatowej nr 1319N Nowe Miasto Lubawskie – Kaługa. 

 

Pan Starosta odczytał wniosek Gminy Kurzętnik, który stanowi załącznik nr 4. 

Pan Kłosowski wyjaśnił, że Wójt Gminy Kurzętnik wnioskuje o uwzględnienie w „Planie 

Rozwoju Sieci drogowej Dróg Powiatowych na lata 2014 – 2019” zadania inwestycyjnego 

polegającego na przebudowie drogi powiatowej nr 1319N Nowe Miasto Lubawskie – Kaługa w 

zamian za przedsięwzięcie związane z drogą powiatowa nr 1323N Kacze Bagno – Sugajenko. 

Pan Kłosowski stwierdził, że plan nie powinien być zmieniony, ponieważ są jeszcze inwestycje 

do wykonania. 

Pan Starosta dodał, że poinformował Wójta Gminy Kurzętnik na spotkaniu, iż w/w inwestycja 

nie będzie wpisana w plan.  

 

Zarząd rozpatrzył wniosek negatywnie. 

 

Pan Kłosowski poruszył kwestię dotyczącą przełomów dróg na terenie powiatu. Dodał, że nie 

może na chwilę obecną określić ile kilometrów dróg należy wyremontować, ponieważ grunt 

jest jeszcze zamarznięty. Stwierdził, że trzeba poczekać aż grunt „odpuści”. Zaproponował, 

żeby odcinki które są w lepszym stanie spryskać emulsją i grysem, natomiast „przewrócone” i 

odkształcone nawierzchnie będzie trzeba wyremontować. Poinformował, że dokonał wstępnej 

symulacji kosztów na remont drogi o długości 50m i szerokości 5m, z której wynika iż koszt  

remontu wyniósłby 44 000 zł. W związku z powyższym stwierdził, że musi być zwiększony 

budżet ZDP z przeznaczeniem na remont dróg, o których mowa powyżej.  
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Pani Grzywacz zapytała, czy dużo jest odcinków dróg na których wystąpiły przełomy.  

Pan Kłosowski odpowiedział, że w Bratuszewie są dwa odcinki, w Tereszewie jeden odcinek, 

ponadto przełomy występują pod Mroczenkiem, pod Sugajenkiem oraz w Zajączkowie. 

Ponadto dodał, że musi być wykonany chodnik przy drodze w Nowym Dworze (od świetlicy do 

skrzyżowania). Nadmienił, że w poprzedniej kadencji również występowały przełomy na 

drogach powiatowych.  

 

/pan R. Kłosowski opuścił posiedzenie Zarządu/ 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie publikacji oferty na realizację zadania publicznego, złożoną przez  

Stowarzyszenie Polski Związek Niewidomych Okręg Warmińsko – Mazurski Zarząd Koła 

w Nowym Mieście Lubawskim. 

/na posiedzenie weszła pani Jolanta Haska – pełnomocnik ds. organizacji pozarządowych/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Haska poinformowała, że wpłynęła uproszczona oferta Stowarzyszenia Polskiego Związku 

Niewidomych na realizację zadania „Aktywizacja niepełnosprawnych”. Dodała, że wpłynęły 

również oferty: Stowarzyszenia Wspierającego Rozwój Wsi Jamielnik, Stowarzyszenia 

Uniwersytetu Trzeciego Wieku na realizację zadania „Promowanie tradycji kulturowych w 

powiecie nowomiejskim” oraz oferta Fundacji Inicjatyw Krajobrazowych Wybudowania na 

realizację zadania pn. „Turystyka i krajoznawstwo”. Wyjaśniła, że oferty będą umieszczone od 

dnia dzisiejszego przez okres siedmiu dni na stronie internetowej powiatu, na tablicy ogłoszeń 

oraz w Biuletynie Informacji Publicznej.  

Pani Wicestarosta zapytała ile jeszcze pozostało środków do wykorzystania. 

Pani Haska odpowiedziała, że na realizację zadań przez organizacje pozarządowe pozostała 

kwota 7128 zł. 

 

Oferta Stowarzyszenia Polskiego Związku Niewidomych Okręg Warmińsko – Mazurski Zarząd 

Koła w Nowym Mieście Lubawskim stanowi załącznik nr 5. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz. 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie publikacji oferty na realizację zadania publicznego, złożoną przez  

Stowarzyszenie Wspierające Rozwój Wsi Jamielnik. 

 

Oferta Stowarzyszenia Wspierającego Rozwój Wsi Jamielnik stanowi załącznik nr 6. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska.  

Pani B. Grzywacz wstrzymała się od głosu. 

 

Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie publikacji oferty na realizację zadania publicznego, złożoną przez  

Stowarzyszenie Uniwersytet Trzeciego Wieku w Nowym Mieście Lubawskim. 

 

Oferta Stowarzyszenia Uniwersytetu Trzeciego Wieku stanowi załącznik nr 7. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz. 



3 

 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie publikacji oferty na realizację zadania publicznego, złożoną przez  Fundację 

Inicjatyw Krajobrazowych Wybudowania. 

 

Oferta Fundacji Inicjatyw Krajobrazowych Wybudowania stanowi załącznik nr 8. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz. 

/pani J. Haska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na wybór wykonawcy robót budowlanych na zadaniu 

„Przebudowa drogi powiatowej Nr 1244 Skarlin – Lekarty – Nowy Dwór”. 

/na posiedzenie weszła pani Alina Banaszewska - naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i 

Spraw Gospodarczych/ 
 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.  

Pani Banaszewska wyjaśniła, że w przedmiotowym postępowaniu zostały złożone cztery oferty. 

Dodała, że oferta Przedsiębiorstwa Drogowo-Budowlanego z Brodnicy spełnia warunki 

określone w specyfikacji, zaproponowano cenę mieszczącą się w kwocie przeznaczonej na 

realizację powyższego zadania.  

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz. 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie unieważnienia przetargu nieograniczonego na wykonanie robót budowlanych na 

zadaniu „Termomodernizacja budynku Domu Dziecka w Pacółtowie”. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.  

Pani Banaszewska wyjaśniła, że w przedmiotowym postępowaniu nie złożono żadnej oferty. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz. 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia specyfikacji istotnych warunków zamówienia na wykonanie robót 

budowlanych na zadaniu „Termomodernizacja budynku Domu Dziecka w Pacółtowie”. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.  

Pani Banaszewska poinformowała, że specyfikacja jest przygotowana na tych samych 

warunkach jak poprzednia dokumentacja. Dodała, że największym problemem dla oferentów 

jest spełnienie warunków dotyczących klauzuli społecznej. Wyjaśniła, że można złagodzić 

warunki w specyfikacji m.in. dotyczące polisy i wykazu robót poprzez przedstawienie 

oświadczenia. 

Pan Starosta poprosił panią Banaszewską, żeby określiła jakie mogą być dokonane zmiany w 

specyfikacji. 

Pani Banaszewska odpowiedziała, że można dokonać zmian w punkcie 5.11 tj. w warunkach 

udziału w postępowaniu dotyczących sytuacji finansowej lub ekonomicznej wykonawcy oraz w 

punkcie 5.12 dotyczącym oceny zdolności technicznej lub zawodowej wykonawcy. 

Członkowie Zarządu przychylili się do zmian zaproponowanych przez panią Banaszewską. 

 

Specyfikacja stanowi załącznik nr 9. 
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Zarząd po przyjęciu poprawek w specyfikacji jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali:        

A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz. 

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie powołania komisji do przeprowadzenia trzeciego przetargu nieograniczonego na 

wykonanie robót budowlanych na zadaniu „Termomodernizacja budynku Domu Dziecka 

w Pacółtowie”. 

 

Pan Starosta odczytał skład komisji, który przedstawia się następująco: 

1. Przewodniczący –  Katarzyna Trzaskalska 

2. Zastępca przewodniczącego – Wojciech Umiński 

3. Sekretarz – Alina Banaszewska 

4. Członek komisji – Jolanta Jamroży 

5. Członek Komisji – Aneta Sonnenfeld 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz. 

 

Pani Wicestarosta zapytała kiedy odbędzie się przetarg. 

Pani Banaszewska odpowiedziała, że 11 kwietnia. 

Pani Wicestarosta zaproponowała, żeby przetarg odbył się 12 kwietnia, ponieważ na               

11 kwietnia są zaplanowane Targi Pracy.  

/pani A. Banaszewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

Jedenastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w 

miejscowości Kurzętnik, gmina Kurzętnik. 

/ na posiedzenie wszedł pan Andrzej Samsel – naczelnik Wydziału Architektury i Budownictwa/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pan Samsel wyjaśnił, że projektowane przeznaczenie to zabudowa usługowa. Dodał, że w 

wyniku analizy dokumentacji poprzedzonej zasięgnięciem opinii Wydziału Środowiska i 

Rolnictwa nie wnosi uwag do uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Opinia Wydziału Architektury i Budownictwa stanowi załącznik nr 10. 

Opinia Wydziału Środowiska i Rolnictwa stanowi załącznik nr 11. 

Wniosek Gminy Kurzętnik stanowi załącznik nr 12. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz. 

 

Dwunastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w 

obrębach geodezyjnych Grodziczno i Nowe Grodziczno, gmina Grodziczno. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pan Samsel wyjaśnił, że projektowane przeznaczenie to obszary i tereny górnicze oraz tereny 

użytków rolnych. Dodał, że w wyniku analizy dokumentacji poprzedzonej zasięgnięciem opinii 

Wydziału Środowiska i Rolnictwa nie wnosi uwag do uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Opinia Wydziału Architektury i Budownictwa stanowi załącznik nr 13. 
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Opinia Wydziału Środowiska i Rolnictwa stanowi załącznik nr 14. 

Wniosek Gminy Grodziczno stanowi załącznik nr 15. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz. 

/pan A. Samsel opuścił posiedzenie Zarządu/ 

Trzynastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem z Gminy 

Kurzętnik w sprawie zmiany terminu utworzenia i prowadzenia publicznej podstawowej 

szkoły specjalnej. 

/ na posiedzenie weszła pani Barbara Orłowska – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i 

Promocji/ 

 

Pan Starosta odczytał pismo Wójta Gminy Kurzętnik, stanowiące załącznik nr 16. 

Pani Orłowska poinformowała, że jeżeli Zarząd i Rada wyrażą zgodę na przesunięcie terminu 

utworzenia publicznej podstawowej szkoły specjalnej to będzie trzeba zmienić uchwałę Rady 

Powiatu w powyższej sprawie, ponieważ w pierwotnej uchwale jest wpisany termin utworzenia 

szkoły.  

Członkowie Zarządu przychylili się do zmiany terminu utworzenia i prowadzenia publicznej 

podstawowej szkoły specjalnej. 

 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Pani Grzywacz zawnioskowała, żeby przygotować harmonogram prac remontowych na 

drogach powiatowych z uwzględnieniem inwestycji, które są realizowane. Ponadto stwierdziła, 

że powinna być kontynuacja remontów dróg powiatowych. Pani Grzywacz uzasadniła swój 

wniosek tym, że obecny Zarząd trzymał się planu remontu dróg zatwierdzonego przez radnych 

poprzedniej kadencji. Ponadto pani Grzywacz zaproponowała, żeby zorganizować szerokie 

spotkanie w sprawie sytuacji jaka panuje obecnie w Szpitalu Powiatowym oraz przedstawienia 

kondycji finansowej szpitala. 

Pan Starosta odpowiedział, że pamięta o zorganizowaniu tego spotkania. 

Pani Sekretarz wróciła do uchwały w sprawie zatwierdzenia specyfikacji tj. do zmiany terminu 

otwarcia ofert z 11 kwietnia na 12 kwietnia. Stwierdziła, że należałoby tę zmianę przegłosować. 

W związku z powyższym pan Starosta zaproponował reasumpcję głosowania projektu uchwały 

Zarządu Powiatu w sprawie zatwierdzenia specyfikacji istotnych warunków zamówienia na 

wykonanie robót budowlanych na zadaniu „Termomodernizacja budynku Domu Dziecka w 

Pacółtowie”. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę wraz z poprawką w specyfikacji. Za głosowali: A. Ochlak, 

K. Trzaskalska, B. Grzywacz. 

Starosta podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 

 

 

                                                                                                   Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                          Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                                        


